

# PURE

power + design

HEATSCOPE



HEATSCOPE

## **Macht. Jetzt. Noch schöner. Warm.**

HEATSCOPE® PURE ist der nächste, logische Schritt in der Entwicklung von Infrarot-Heizstrahlern! Zwei leistungsstarke Carbon-Heizelemente in Kombination mit einem perfekt optimierten Reflektor und einem höchst effizienten, optimal gewölbten NEXTREMA® Glas von SCHOTT® erzeugen den breitest möglichen Wärme-Korridor bei kaum wahrnehmbarem Licht.

Aufgrund seines schlanken Designs (by Bjørn Blisse) eignet sich der PURE auch für die Installation unter professionellen Gastro-Schirmen.

## **Really hot! And even more beautiful.**

*HEATSCOPE® PURE are the next sophisticated step in the development of state-of-the-art infrared heaters! Two powerful carbon heating elements combined with a reflector shield in perfect shape and a high efficient, optimum curved SCHOTT® NEXTREMA® glass screen create the widest possible heating corridor almost without any visible light.*

*Due to its slim design (by Bjørn Blisse) the PURE range can be installed among others underneath professional umbrellas for hospitality use.*

MOONICH®  
brands for atmosphere

**Sales & Service:**

MOONICH GmbH · Kramergasse 32 · 82054 Sauerlach

Tel.: +49 8104 64709-0 · Fax: +49 8104 64709-9 · [heatscope@moonich.de](mailto:heatscope@moonich.de) · [www.moonich.de](http://www.moonich.de)